
Z A P I S N I K  
s 26. gradonačelnikovog stručnog kolegija održanog 06. prosinca 2012. u Gradskoj 

vijećnici u Čakovcu, Ulica kralja Tomislava 15, s početkom u 09:00 sati 
 

 
Stručni kolegij je otvorio gradonačelnik i konstatirao da su kolegiju nazočni zamjenik 

gradonačelnika i pročelnici upravnih tijela Grada Čakovca. Konstatirao je da su kolegiju 
nazočni i novinari.  

Stručnom kolegiju prisustvovali su: predsjednik Gradskog vijeća Grada Čakovca 
Gordan Vrbanec, ing. el., zamjenik gradonačelnika Grada Čakovca Zoran Vidović, prist. oec., 
pročelnici upravnih tijela Uprave Grada Čakovca: mr. sc. Dragica Kemeter, mag. iur., , Antun 
Gjerapić, mag. ing. aedif., Velimir Kramarić, mag. ing. arh. i urb., Marijana Pal, univ. spec. 
oec. te Ivica Pongrac, univ. spec. oec..  
 
Branko Šalamon: 
Ja Vas sve pozdravljam, posebno predstavnike javnog priopćavanja koji nas prate iako je 
dosta rano, ali da mogu se pripremiti informacijama koje ja, Gradsko vijeće koje je sljedeći 
tjedan u četvrtak 13-toga.  
 
Uz materijale, članovima gradonačelnikovog stručnog kolegija se dostavlja: 
1. Izvod iz zapisnika s 25. stručnog kolegija gradonačelnika 
2. Planovi poslovanja trgovačkih društava Grada Čakovca za 2013.: 

a) GKP „Čakom“ d.o.o. 
b) GP „Ekom“ d.o.o. Čakovec 
c) GP „Stanorad“ d.o.o. Čakovec 
d) „Čakra“ d.o.o. Čakovec 

3. Planovi poslovanja ustanova Grada Čakovca za 2013.: 
a) Dječjeg vrtića Čakovec  
b) Knjižnice Nikola Zrinski Čakovec  
c) Centra za kulturu Čakovec 
d) Pučkog otvorenog učilišta Čakovec  

 
 
Branko Šalamon: 
Uz materijale za našu sjednicu dobili ste čitav niz dokumenata koji idu kao informacije za 
Vijeće, pa je to onda Plan poslovanja gradskog komunalnog poduzeća Čakom, pa je onda 
financijski plan i plan investicija gradskog poduzeća Ekom, pa imate proračun financijskog 
plana za 2013-tu godinu gradskog poduzeća Stanorad, pa imate plan poslovanja razvojne 
agencije Čakra, pa imate vodeći plan i program Plana financijskog poslovanja Dječjeg vrtića 
Čakovec, pa imate Program rada, financijski plan Knjižnice Nikola Zrinski, pa imate Plan i 
program rada Centra za kulturu, pa imate financijski plan i program rada za 2013-tu Pučkog 
otvorenog učilišta, pa je to sa planovima dovoljno. Imate materijale za današnju sjednicu koja 
je djelomično pripremna za Gradsko vijeće, a djelomično nadležnosti donošenja odluke 
gradonačelnika tj. u ovom slučaju mene.  
 

Krenulo se na rad po dnevnom redu. 
 

D N E V N I    R E D 
 

1. Upućivanje prijedloga Odluke i II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Čakovca za 
2012., Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje  

2. Upućivanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Čakovca za 2012., Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje  

3. Upućivanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama  



a. Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Grada Čakovca za 
2012.  

b. Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Čakovca za 2012. 
c. Programa gradnje komunalnih vodnih građevina Grada Čakovca za 2012. 
d. Programa javnih potreba u kulturi Grada Čakovca za 2012. 
e. Programa javnih potreba u športu za 2012. 
f. Programa javnih potreba u socijalnoj zaštiti za 2012. 
Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje  

4. Davanje Prethodne suglasnosti na Plan rada i Financijski plan za 2013. te Projekcije za 
2014. i 2015. Javne vatrogasne postrojbe Čakovec  

5. Upućivanje prijedloga Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje 
nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Čakovca Gradskom vijeću 
Grada Čakovca, na donošenje  

6. Donošenje Plana nabave za 2013.  
7. Upućivanje Programa rada Savjeta mladih Grada Čakovca za 2013., Gradskom vijeću 

Grada Čakovca, na usvajanje  
8. Donošenje Plana prijma u službu za 2013.  
9. Upućivanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi DPU 

„Gospodarska zona Istok – Pustakovec“ Gradskom vijeću Grada Čakovca na 
donošenje  

10. Utvrđivanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o načinu sufinanciranja 
boravka djece s područja Grada Čakovca u predškolskim ustanovama Gradskom vijeću 
Grada Čakovca, na donošenje  

11. Upućivanje prijedloga Odluke o odobrenju Aneksa II sa Gradom Prelogom o odlaganju 
otpada na odlagalište u Totovcu Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje  

12. Davanje Prethodne suglasnosti na promjenu cijene usluge prijevoza pokojnika  
13. Upućivanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom 

doprinosu Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje  
14. Upućivanje prijedloga Odluke o osnivanju Gospodarske zone Istok - Pustakovec 

Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje  
15. Upućivanje prijedloga Odluke o izradi III. izmjene i dopune PPUG-a Grada Čakovca 

Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje  
16. Upućivanje prijedloga Odluke o izradi II. izmjene i dopune DPU „Blok 1“ u Čakovcu 

Gradskom vijeću Grada Čakovca na donošenje  
17. Upućivanje prijedloga Odluke o imenovanju ulice u Mačkovcu, Gradskom vijeću Grada 

Čakovca na donošenje  
18. Upućivanje prijedloga Odluke o ustrojstvu Uprave Grada Čakovca Gradskom vijeću 

Grada Čakovca na donošenje  
19. Upućivanje prijedloga Odluke o pokretanju osnivanja Platforme hrvatskih županija i 

gradova za smanjenje rizika od katastrofa Gradskom vijeću Grada Čakovca na 
donošenje  

20. Upućivanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o davanju u zakup krovova zgrada u 
vlasništvu Grada Čakovca za montažu sunčanih elektrana Gradskom vijeću Grada 
Čakovca, na donošenje  

21. Donošenje Zaključka o sklapanju ugovora sa HZZ  
22. Donošenje Zaključaka iz područja društvenih djelatnosti  

 
 
Točka 1. Upućivanje prijedloga Odluke i II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Čakovca 
za 2012., Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Dobili ste materijale za izmjene i dopune Proračuna tj. rebalansa drugog. Dakle to je drugi 
rebalans koji je pripremljen ove godine. Neposredno smo po završetku odnosno utvrđenju 
rezultata za 11-tu godinu pa smo napravili prvi rebalans a ovo je već drugi. Ako govorimo o 



onome što planiramo do kraja godine onda moram reći da smo veoma blizu onih aktivnosti 
koje smo imali uz donošenje Proračuna za 13-tu, 14-tu i 15-tu gdje smo ako gledamo taj 
drugi rebalansirani Proračun koji nudimo na usvajanje napravili, odnosno planiramo 106 
miljona Proračuna, ali sa 9 i 600 minusa iz prethodne godine što bi ukupno iznosilo 116 
miljona. Ako računamo da je izvršenje na 30.11. 85 miljona onda znači da smo već sada 
negdi na 80 % izvršenja Proračuna. Jasno da svi čitaju 12-ti mjesec za koji očekujemo 
nekoliko početaka investicija i prodaja zemljišta što bi u svakom slučaju se onda približili ovoj 
cifri od 106 miljona. Vjerovatno smo smanjili minus. Tako da je taj Proračun realan, ali vidite 
da i taj Proračun je živi mehanizam, a onda kada smo ga napisali da bi ga mogli distribuirati 
došle su izmjene koje za Vijeće moramo unijeti nutra i to u nekoliko stavaka. Prva stavka je 
športska ulica u Mihovljanu. Bilo je planirano u rebalansu sa 200, ali pošto su sklopljeni 
ugovori, iako još nisu počeli sa radom da smo mogli stavit na 315 tisuća kuna, a poziciju 
naknade građanima, kućanstvima iznos od 25 hiljada 400 bi smanjili na 20 tisuća pa je onda 
razlika između povećanja i smanjenja od 109 tisuća kuna , 109 tisuća 600 kuna bi se stavilo 
u prihodovnu stranu, dio od prodaje zemljišta čime bi ovako predloženi rebalansirani 
proračun bio izbalansiran prihodovnim i rashodovnim stavka. Kako smo do sada kolege i ja i 
stručne službe dosta raspravljali o tome pitanje da li imam još nekakvih novosti koje bi 
trebalo u rebalans ugraditi? Ako nema onda ovako predloženi rebalans sa ovom izmjenom 
šaljemo Vijeću na raspravu i usvajanje. 
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke i Izmjene i dopune Proračuna Grada Čakovca za 2012., 

upućuju se Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje, s time da se u poziciji 
027A013 „Športska ulica u Mihovljanu“ iznos od „200.000,00 kuna“ mijenja u iznos 
„315.000,00 kuna“, a pozicija 007A001/3721 – Naknade građanima i kućanstvima iznos 
od „25.400,00 kuna“ mijenja se u iznos „20.000,00 kuna.“ 
  Za 109.600,00 povećava se planirani prihod od prodaje zemljišta.  
 
 
Točka 2. Upućivanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna 
Grada Čakovca za 2012., Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Idemo na sljedeću točku dnevnog reda. To je upućivanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke  
o izvršenju Proračuna koji je usklađen s ovim izmjenama i takav bi uputil na Vijeće. Ukoliko 
ima pitanja ili prijedloga? Ne. Onda tako predloženi rebalansirani, odluku o izvršenju 
upućujem Vijeću na raspravu i usvajanje. 
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Čakovca za 

2012., upućuje se Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje. 
 
 

Točka 3. Upućivanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama  
a. Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Grada 

Čakovca za 2012.  
b. Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Čakovca za 2012. 
c. Programa gradnje komunalnih vodnih građevina Grada Čakovca za 2012. 
d. Programa javnih potreba u kulturi Grada Čakovca za 2012. 
e. Programa javnih potreba u športu za 2012. 
f. Programa javnih potreba u socijalnoj zaštiti za 2012. 
 
 



Branko Šalamon: 
Treće – upućivanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama programa gradnje, programa 
održavanja, programa gradnje, programa javnih potreba, programa javnih potreba, programa 
javnih potreba. To je pod ovim elementima, od a do f. One su usklađene sa ovako uključenim 
rebalansom Proračuna. Jasno da kad smo mijenjali stavke u Proračunu onda smo morali 
mijenjati i stavke u Programu održavanja komunalne infrastrukture pa eto onda upisano za 
ovih 109 tisuća kuna. Da li tu ima potrebe da netko nešto doda? Ako ne, onda takav materijal 
upućujem Vijeću na raspravu i donošenje.  

 
Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeće Zaključke:  
 
Prijedlog Odluka o izmjenama i dopunama 
a. Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Grada 

Čakovca za 2012. 
b. Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Čakovca za 2012. 
c. Programa gradnje komunalnih vodnih građevina Grada Čakovca za 2012. 
d. Programa javnih potreba u kulturi Grada Čakovca za 2012. 
e. Programa javnih potreba u športu za 2012. 
f. Programa javnih potreba u socijalnoj zaštiti za 2012. 
upućuje se Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje. 

 
 
Točka 4. Davanje Prethodne suglasnosti na Plan rada i Financijski plan za 2013. te 
Projekcije za 2014. i 2015. Javne vatrogasne postrojbe Čakovec 
 
Branko Šalamon: 
Dalje, 4. točka davanje Prethodne suglasnosti za Plan rada i Financijski plan za 2013-tu 
godinu. Projekt je za 14-tu i 15-tu Javne vatrogasne postrojbe Čakovec. Ima li tu ima potrebe 
da se nešto kaže? Ne. Onda ja takav prijedlog usvajam. Na Vijeće će ići samo kao 
informacija dal će netko željeti pitati pa onda sve ove ustanove i poduzeća koje će biti ovdje 
treba na aktualni sat Gradskog vijeća pozvati predstavnike ustanova i poduzeća.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je dao suglasnost na Plan rada i Financijski plan za 
2013. te Projekcije za 2014. i 2015. Javne vatrogasne postrojbe Čakovec. 
 
 
Točka 5. Upućivanje prijedloga Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje 
nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Čakovca Gradskom vijeću 
Grada Čakovca, na donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Peta točka upućivanje prijedloga Programa korištenja sredstva naknade za zadržavanje 
nezakonito izgrađene zgrade u prostoru na području Grada Čakovca Gradskom vijeću na 
donošenje. Dal tu ima pitanja? Radi se o tome da u tom materijalu stalno nešto dodajemo, 
mijenjamo ovisno o tome kak se javljaju… Tako da sve što se mijenja ili što poboljšava 
mogućnost da se što više građana uključi u legalizaciju objekata to na ovaj način im 
omogućavamo. To je materijal koji ide Gradskom vijeću na raspravu, usvajanje.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Čakovca, upućuje se Gradskom 
vijeću Grada Čakovca, na donošenje. 

 
 



Točka 6. Donošenje Plana nabave za 2013. 
 
Branko Šalamon: 
Idemo na 6. točku dnevnog reda – donošenje Plana nabave za 2013-tu. Radi se o tome da 
adekvatno promjenama u rebalansiranom Proračunu moramo i Plan donijeti. Nije dobro da 
donosimo Plan nabave za prethodnu godinu poslije Nove godine pa evo ovom prilikom da to 
mijenjamo prema raspoloživim mogućnostima. Dal tu ko želi nešto dodati? Ako ne, onda 
takav materijal upućujem. Zapravo to donosim. Pardon. To je u mojoj nadležnosti.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio Plan nabave za 2013.  
 
 
Točka 7. Upućivanje Programa rada Savjeta mladih Grada Čakovca za 2013., 
Gradskom vijeću Grada Čakovca, na usvajanje 
 
Branko Šalamon: 
Sedmo – upućivanje Programa rada Savjeta mladih za 2013-tu godinu. Taj materijal je 
napravljen o aktivnostima i budućim aktivnostima Vijeća mladih. Taj materijal takav kakav je 
predočen nama će ić na Vijeće pa bi onda predsjednica Vijeća mladih, zapravo pardon 
Savjeta mladih bi trebala biti pozvana na Gradsko vijeće. Tako ako ima pitanja, ako ne onda 
takav materijal upućujem Vijeću na raspravu i donošenje.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Program rada Savjeta mladih Grada Čakovca za 2013., upućuje se Gradskom 

vijeću Grada Čakovca, na usvajanje. 
 
 

Točka 8. Donošenje Plana prijma u službu za 2013. 
 
Branko Šalamon: 
Donošenje Plana prijema u službu u 2013-toj godini. Radi se o tome da je to dokument koji 
moramo donijeti. Vidite da planiramo ne, odnosno nikakvo novo zapošljavanje. Što ne znači 
da ako netko ode iz bilo kojeg razloga iz Gradske uprave,a procijeni se da treba zamjenu 
zaposliti onda ćemo o tome razmisliti, ali to nije predmet ovoga dokumenta. To je donošenje. 
Dakle, ima pitanja? Ako ne onda taj dokumenat donosim.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio Plan prijma u službu za 2013.  
 
 
Točka 9. Upućivanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi DPU 
„Gospodarska zona Istok – Pustakovec“ Gradskom vijeću Grada Čakovca, na 
donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Deveta točka je upućivanje prijedloga Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o izradi DPU 
„Gospodarska zona Istok – Pustakovec“. Mi moram reći imamo dosta tih planskih 
dokumenata. Činjenica je da pokušavamo ići na ruku gospodarstvenicima i širiti područje 
koje pokrivamo, ali Vi znate jako dobro da ja smatram da na ruku gospodarstvenicima treba 
ići jer bez stvaranja uvjeta, što je zadatak lokalne samouprave, da gospodarstvenici imaju 
mogućnost da grade, da ulažu, da investiraju oni to neće moći učiniti. Raspravom, 
donošenjem planova mi naprosto obavljamo funkciju lokalne samouprave koju po zakonu 
imamo, pa nam se često puta pojavljuje takvi materijali na dnevnom redu. Jasno da je ovo 
već prošlo svu raspravu i na Vijeću ćemo ga ponuditi za prihvaćanje. Dal tu ima pitanja? Ako 
ne, onda takav materijal upućujem Vijeću na raspravu i usvajanje.  



Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi DPU „Gospodarska 

zona Istok – Pustakovec upućuje se Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje. 
 

 
Točka 10. Utvrđivanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o načinu 
sufinanciranja boravka djece s područja Grada Čakovca u predškolskim ustanovama 
Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Deseta točka – utvrđivanje prijedloga Odluke o izmjena i dopunama Odluke o načinu 
sufinanciranja boravka djece s područja Grada Čakovca u predškolskim ustanovama 
Gradskom vijeću Grada Čakovca na donošenje. Radi se o tome da je to trajna obaveza da 
donosimo odluku na koji način i po kakvim kriterijima već želimo. Mi imamo određene mreže 
vrtića. Mi nastojimo da što više djece obuhvatimo u vrtiću zato govorimo o cijeni. Cijenu ne 
dižemo, iako je bilo dosta prigovora vezano uz vrtiće da bi trebalo dat više novaca. Mi 
smatramo da ova vremena nisu dobra za dizanje cijene, pa ono što se tiče gradske 
ustanove, tu Grad onda kroz različite oblike pomaže, a privatne vrtiće kroz različite oblike 
prema našim dosadašnjim odlukama sufinanciramo po različitim kriterijima od socijalnih do 
ekonomskih djecu po tim kategorijama. Pa tako da onda ako samo gledate broj djece puta 
iznos koji se tu onda dobite drugačiji rezultat nego šta je to stvarno se izvršava. Za 
desetosatni boravak djece u vrtiću cijena je ekonomska 1120. Ostaje dakle ista. Za pet i pol 
satni boravak je 864, a mi financiramo 50:50. Roditelji i ja. To donosimo. Upućujemo vijeću 
na raspravu i donošenje.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o načinu sufinanciranja 

boravka djece s područja Grada Čakovca u predškolskim ustanovama, upućuje se 
Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje. 
 
 
Točka 11. Upućivanje prijedloga Odluke o odobrenju Aneksa II sa Gradom Prelogom o 
odlaganju otpada na odlagalište u Totovcu Gradskom vijeću Grada Čakovca, na 
donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Jedanaesta točka dnevnog reda to je upućivanje prijedloga Odluke o odobrenju Aneksa II sa 
Gradom Prelogom o odlaganju otpada na odlagalište u Totovcu. Čini mi se da nemamo 
sporazum sa Prelogom. To ćemo vjerovatno iskazati jedno nezadovoljstvo jer oni nama 
povjeravaju te poslove, ali njihovoj organizaciji njima su povjereni poslovi za nekoliko općina 
donjeg područja Međimurja. Ja smatram da bi te općine trebale dobiti od nas suglasnost jer 
mi upravljamo deponijem i da onda jasno bi te aktivnosti oko svih koji odlažu u Totovec 
trebale biti vezane na Grad Čakovec i Čakom. To  ne znači da će Čakom sakupljati kod njih 
otpad nego da naprosto imamo mi vezu sa tim općinama. Jer može ispasti da Grad Prelog 
ima više sklopljenih ugovora o povjeravanju poslova, a da to Grad ne zna. Ako je odlaganje 
otpada veoma osjetljivo pitanje naročito prema stanovnicima Totovca, kako još nije 
definitivno riješeno pitanje financiranja i potpora financiranja kanalizacije od Nedelišća još 
samo, tako smatramo da tamo gdje Grad je solidaran za sve mora se znati da i drugi moraju 
biti solidarni prema Gradu Čakovcu. To nije elemenat bilo kakvog ucjenjivanja nego naprosto 
Grad Čakovec mora dobiti unutar Županije Međimurske ono mjesto koje svojim resursima i 
djeluje na sve jedinice lokalne samouprave. Činjenica je da se druge jedinice lokalne 
samouprave prema Gradu Čakovcu ponašaju kao da Grad Čakovec nema taj poseban 
status. Zato ću na vijeću o tome provesti raspravu, dati te informacije da ne bi ispalo da je to 



Bogom dano. Ono što dobijemo treba Grad Čakovec mora dat bez pogovora,a ono što treba 
dat Gradu Čakovcu Grad treba moliti, davati raznorazne izjave i ne znam kakve dokumente 
da bi oni bili sigurno da im mi dajemo više nego što oni daju nama. Mislim da je prošlo 
vrijeme da Grad Čakovec bude taoc toga da je u mnogim elementima bolji, organiziraniji, 
uređeniji nego druge sredine, a to nije radio na uštrb drugih jedinica lokalne samouprave 
nego na uštrb svojih građana. Mislim da je to potrebno tako napraviti. Pokušat ćemo to na 
vijeću, ali smatram da je dovoljno prošlo vremena da mi stalno moramo dokazivati da neko 
nama radi strašno veliku uslugu zato što mi njemu činimo uslugu bez prigovora. Pa ako treba 
budemo se dokazivali tko je kome više u životu pomogao. Upućujem te materijale vijeću na 
raspravu i donošenje.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke o odobrenju Aneksa II sa Gradom Prelogom o odlaganju 

otpada na odlagalište u Totovcu upućuje se Gradskom vijeću Grada Čakovca, na 
donošenje. 
 

 
Točka 12. Davanje Prethodne suglasnosti na promjenu cijene usluge prijevoza 
pokojnika 
 
Branko Šalamon: 
Dvanaesta točka dnevnog reda je potrebna suglasnost na promjenu cijene usluge prijevoza 
pokojnika. Radi se o tome da Čakom upravlja sa tri roblja. Cijena prijevoza pokojnika do 
tamo je bila neprimjerena. Sada se ta cijena povećava. Imate u materijalima visinu kako se 
mijenja. Naprosto ne može biti da Čakom ili Grad pokriva troškove koji su iovak prenategnuti 
u smislu povećanja cijene. Nama ne treba, njima ne treba na tome zarađivati, ali treba barem 
voditi računa da se maksimalno pokriju troškovi. Za to smo dobili suglasnost Savjeta 
potrošača, naprosto jer su svi svjesni toga da bez normalnih cijena ćemo morat osigurat 
novce negdje drugdje za te potrebe, pa tu odluku donosim ja. Evo, da li ima kakvih pitanja? 
Nitko još nije u toj sferi da bi trebao morat vodit računa o tome. Nema problema, dakle velim 
računa. Ja i još neki koji su jako blizu tome ili brinu o tome mi imamo to riješeno gdje ćemo 
se ukopati. Ne trebamo se daleko voziti. Čekali bumo negdje blizu groblja da nam nebu 
prijevoz predugačak.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je dao Prethodnu suglasnost na promjenu cijene 
usluge prijevoza pokojnika. 

 
 
Točka 13. Upućivanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
komunalnom doprinosu Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Trinaesta točka dnevnog reda je upućivanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o komunalnom doprinosu Gradskom vijeću na usvajanje. Radi se o tome da 
mijenjamo, predlažemo da se izmjeni Odluka gdje smo mi do sad imalo ukoliko je gospon 
gospodarstvenik tražio odgodu plaćanja na određeni rok da mora dati iznos preostalog duga 
hipoteku na nekretninama. Sve, većina jedinica lokalne samouprave imaju teret da obvezu 
davanja financijskih dokumenata prema kojima bi se mogli naplatiti. Činjenica da je hipoteka i 
skupa i komplicirana i onda ja bi reko je nekretnina blokirana, a jasno da neko ko, da gospon 
načelnik želi ili može imati tolko hipoteka da se optereti sa relativno malim iznosom nego svi 
te hipoteke čuvaju za kredite u bankama. Kako banka ne želi biti druga na listi prioriteta po 
hipoteci tako se često puta događa da gospodarstvenici ne žele ili ne mogu uć onda u posao. 
Evo vidite to je omogućilo, a svima su nam puna usta pomoći gospodarstvu. Mi to na ovaj 
način i realiziramo. Danas sam zamolio službu da reagira odma, da sve priprema prema 



izmjeni Odluke i vjerujem da ćemo na vijeću takvu Odluku, odnosno izmjene Odluke donijeti. 
Dal tu tko šta želi reći? Gjerapić, izvoliš. 
 
Antun Gjerapić: 
To je reko gradonačelnik, potvrdio je i reko unaprijed da ne bude zastoj donacijama možda 
nekad i izmjene i dopune očekuje nas i kod komunalne naknade i kod komunalnog 
doprinosa. Obrazloženje se može dati, recimo i vijećnicima i tako. To su stvari koje se u 
državi stalno mijenjaju. Naprosto od vijeća do vijeća dobacuju nekakve odluke vlada i upravo 
na tom području komunalne naknade, komunalnog doprinosa ćemo morat bit fleksibilni i ja 
neću bit u prilici iduće godine, ali u svakom slučaju može se očekivati da ćemo u još nekoliko 
tih stavaka donositi Odluka o izmjenama i dopunama i po pitanju komunalnog doprinosa i 
komunalne naknade. 
 
Branko Šalamon: 
Dobro, hvala lijepo. Da, evo to 3. vijeće zaredom kada interveniramo u tekst Odluke, 
međutim sve intervencije koje su išle su išle za tim da olakšamo gospodarstvenicima, a ne 
da im otežamo pa ja vjerujem da će to vijećnici prihvatiti. Dal tu još ima potrebe da se nešto 
kaže? Ako ne, onda takvu Odluku upućujem vijeću na razmatranje i donošenje. Dakle time 
riješili trinaestu točku. 
 

Nakon rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 

upućuje se Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje. 
 

 
Točka 14. Upućivanje prijedloga Odluke o osnivanju Gospodarske zone Istok - 
Pustakovec Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje 

 
Branko Šalamon: 
Četrnaesta točka je upućivanje prijedloga Odluke o osnivanju Gospodarske zone Istok – 
Pustakovec Gradskom vijeću na donošenje. To je ono što sam reko prije, Grad Čakovec 
naprosto mora raditi na tome da se gospodarske zone otvaraju. Mi smo bili i jesmo još uvijek 
malo taoci Odluke Vlade gdje jedini u Hrvatskoj su vojni objekti dati županiji, a ne gradu, gdje 
smo mi donosili planove kaj se tiče vojnog poligona, pa samostalno nismo mogli utjecati na 
potencijalne investitore. Čim se dvojca dogovarala odma to duže traje. Bez obzira dal postoji 
interes ja se duboko nadam da će do kraja godine biti ova parcela zakupljena ili kupljena za 
proizvodni pogon na vojnom poligonu čime bi se otvorila nova zona koja je, ali ovu zonu 
također moramo razvijati naprosto počeli su dolaziti upiti i za gospodarski razvoj. Ukoliko 
Vlada donese odluku o većem stimuliranju, a na putu smo većeg stimuliranja investitora 
onda vjerujem da… Onda moramo stvoriti uvjete da potencijalnim investitorima pružimo 
uvjete da mogu investirati. Dal tu neko želi nešto dodati? Ako ne, onda to upućujem Vijeću 
na donošenje. 
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke o osnivanju Gospodarske zone Istok – Pustakovec upućuje se 

Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje. 
 
 
 
 
 
 
 



Točka 15. Upućivanje prijedloga Odluke o izradi III. izmjena i dopuna PPUG-a Grada 
Čakovca Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Petnaesta točka je upućivanje prijedloga Odluke o izradi III. izmjena i dopuna na PPUG 
Grada Čakovca Gradskom vijeću. Kako su to dokumenti koji su živi, koji stalno trebaju 
nekakvu obradu smatram da i na taj način ljudima pomažemo. Svjestan sam svih poteškoća 
koje se mogu javiti. Svjestan sam problematike koja se na taj način otvara, no međutim 
svjestan sam isto tako da investitori procjenjuju gdje im je jeftinije ulagati. Ako ja imam 
zemlju za gradilište ili za obiteljsku kuću ili za tvornicu ili za bilo šta želim uložiti i dođem pitati 
da bi tu nešto radio, da to mi treba provjeriti plansku dokumentaciju, a ja mu velim kak ne pa 
sused Joža ima istu takvu zemlju, kupio od njega pa tam napravi, onda je pitanje dal ću 
investirati. Država ide tako daleko da zbog jedne farme da lokalna samouprava ne radi 
dovoljno i da je lokalna samouprava kočnica investicijama da će Vlade donositi odluke bez 
planske dokumentacije da se neke zone proglase gospodarskim zonama u kojima bi se 
moglo graditi, investirati. Grad Čakovec ja bi reko ajde i čitavo Međimurje ima drugu situaciju. 
Mi imamo projekte, mi imamo planove, mi imamo mogućnosti, ali je to za Grad Čakovec 
malo nekvalitetno raspoređeno. Tako da imate industrijsku zonu ajde konkretno u Maloj 
Subotici koja je iskoristila recimo strane Haixa. Oni su otišli tamo, bili su na području Grada, 
mi smo im nudili određene lokacije, oni su izabrali Malu Suboticu. Sad je problem što 
„Industrijska zona Mala Subotica“ nema kanalizaciju. Sad Općina Mala Subotica skače do 
neba zapravo drugim prioritetima – da se kod njih napravi kanalizacija. Mi imamo 
kanalizaciju i to jasno košta, ali je Haix procijenio da je tam bolje. Sad kad su veliki troškovi 
septičkih jama sad vrše pritisak na Malu Suboticu da realizira kanalizaciju. Dakle, nije sve u 
tome da se dobije jeftina zemlja, treba dobiti i druge, odnosno ostvariti druge prednosti koje 
onda gospodarstvenici stvaraju. Tako i ova tema. Prema upitima mi radimo i pokušavamo 
raditi da planski dokumenti ne bi bili ograničavajući faktor. Ako netko ima šta za pitati, ako ne 
onda upućujem Vijeću na razmatranje i usvajanje.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke o izradi III. izmjene i dopune PPUG-a Grada Čakovca upućuje 

se Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje. 
 
 

Točka 16. Upućivanje prijedloga Odluke o izradi II. izmjene i dopune DPU „Blok 1“ u 
Čakovcu Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Šesnaesta točka dnevnog reda to je upućivanje prijedloga Odluke o izradi II. izmjena i 
dopunama DPU „Blok 1“. Također, radi se o tome da u „Blok-u 1“ određeni investitori žele 
nešto raditi. Bez obzira kolko se mi slagali s tim da to možda je ili nije dobro ja predlažem da 
se otvori postupak izrade plana, ali kod „Blok-a 1“ da će se ić u daljnju realizaciju tog plana i 
izrade tog plana kada se za to dobije suglasnost Zavoda za zaštitu spomenika kulture jer je 
„Blok 1“ pod zaštitom kulturnjaka, ali zbog toga što neće biti vijeća barem tri mjeseca 
odnosno kolko nam zakon nalaže, a da se ne čeka sa početkom radova, smatram da 
trebamo donijet takvu odluku i da onda ljudi imaju mogućnost kad mi donesemo odluku da 
konzultiraju, rade projekte i nude nam rješenja i preko ovog Odjela Ministarstva kulture u 
Varaždinu. Dal tu ima ko kakvo pitanje? Ako ne, onda takve materijale šaljemo Vijeću na 
raspravu i usvajanje. 
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke o izradi II. izmjene i dopune DPU „Blok 1“ u Čakovcu, upućuje 

se Gradskom vijeću Grada Čakovca na donošenje. 



Točka 17. Upućivanje prijedloga Odluke o imenovanju ulice u Mačkovcu Gradskom 
vijeću Grada Čakovca, na donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Sedamnaesta točka dnevnog reda to je upućivanje prijedloga Odluke o imenovanju ulice u 
Mačkovcu Gradskom vijeću na usvajanje. Radi se o tome da tam negdje v polu ima prostor 
koji žele iskoristiti za gradnju objekata. Da bi mogli graditi moraju dobiti naziv ulice. To je 
jedan put koji ide tam u Mačkovcu od, najbolje Martice dalje gore. Taj put smo izabrali imena 
pa onda zbog toga dal su hrvatska dal su njemačka, završilo je na tome  prijedlog „Put 
javora“. E sad da li je javor ovakav ili onakav ja se neću upustiti… Predlažem da donesemo 
takvu odluku koja je usuglašena sa Mjesnim odborom i sa Komisijom za imenovanje ulica i to 
upućujemo Gradskom vijeću na raspravu i usvajanje.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke o imenovanju ulice u Mačkovcu upućuje se Gradskom vijeću 

Grada Čakovca, na donošenje. 
 
 

Točka 18. Upućivanje prijedloga Odluke o ustrojstvu Uprave Grada Čakovca 
Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Imamo 18. točku dnevnog reda – upućivanje prijedloga Odluke o ustrojstvu Uprave Grada 
Čakovca Gradskom vijeću na usvajanje. Radi se o tome da moj stav znate. Ja razmišljam o 
tome na koji način da riješimo organizaciju ne zbog toga da bi nešto si riješili i  nešto napravili 
nego zbog toga da poboljšamo kvalitetu rada, a da smanjimo broj izvršilaca. Mi smo u godini 
i pol, nepunih godinu i pol smanjili broj zaposlenika sa 54 na 47. 49 je, ja govorim sad i sa 
dužnosnicima, što je skoro 10 % gradskih zaposlenika. Pošto gospodin Gjerapić kao 
pročelnik ide u zasluženu mirovinu smatrao sam da i tu treba napraviti određene promjene. 
Kako, kroz razmišljanje jasno uvijek imate, čim više razmišljate imate više rješenja. Prvo sam 
mislio da napravimo jedanako kak smo napravili, kak sam odlučio da se napravi, a šta je 
prihvaćeno da se Odjel za gospodarstvo spoji sa drugim odjelom. Tako sam razmišljao o 
varijanti da se Odjel komunalnog uređenja i Odjel komunalnog redarstva spoje. Međutim, 
takav materijal je bio pripremljen, tak smo razgovarali, međutim kroz razmišljanje dođete do 
drugih mogućnosti. Pred nama je mogućnost donošenja zakona da će pročelnici postati 
reizborni zakonom. Makar ja tvrdim do sada smo to radili bez zakonskog okvira odnosno 
stalno stanovište i to predlažem da u ovom momentu ne spajamo odjele, nego da 
privremeno jednog zaposlenika iz tog odjela kad gospodin Gjerapić ode u mirovinu da 
postavimo izvršioca dužnost. Možemo ga postaviti na 3 mjeseca i onda još 3 mjeseca, tada 
će biti to 6 mjeseci tako da ćemo nakon izbora, a oni koji će o tome odlučivati moći 
jednostavnije napraviti ovaj reorganizacije zapošljavanja, natječaja i sve ono što ide uz to, 
nego da sad velimo ukinut ćemo jedan odjel pa ćemo ga spojiti. Jasno da tu ima i 
razmišljanja o određenim odnosima unutar gradske uprave i ja sam razmišljajući o svim tim 
okolnostima prihvaćam odnosno dajem nalog Dragici, dakle to je moje, nije Dragičino. Ona je 
u ovom slučaju samo produžena ruka mojih razmišljanja. Priklanjam se ideji da ne 
rasformiramo odjel, da ne spajamo dva odjela, nego da u jednom odjelu ne raspisujući javni 
natječaj postavimo izvršioca dužnosti i razmišljajući o osobi najbliži uvjet ima koji treba to 
radno mjesto imati. Odlučio sam da tu postavim gospodina Barića i da se u Vijeću o tome 
porazgovara, razmotri i donese takva Odluka. Ne podcjenjujući nikoga, ali želeći da službe 
funkcioniraju, da Gradska uprava funkcionira normalno i da onda vršimo one obaveze koje 
imamo prema građanima na što kvalitetniji način. Da bi to proveli moramo jasno ići na Vijeće 
jer se neke stvari organizacije otad stvari organizacije moraju na vijeću usvojiti. Jasno da 
onda se gleda i druge stvari pa se onda uvijek kristalizirano neke druge stvari, ali u 
organizacijskom smislu drugih promjena ne predlažem. Ima kakvih pitanja? To je u redu. 



Mogu reći da je bilo rasprave onda kad sam reko o donošenju drugih, mijenjamo naziv jedne, 
onog djela poslova koje idu. Nismo stigli to napisati. Naziv će biti u sastavu Grada Čakovca 
jedinica za unutarnju reviziju. To je najbliže zakonskom tekstu koji spada u taj materijal. Ali 
nismo stigli to napraviti pa evo malo šminke dodajemo da bude što bliže uobičajenim 
nazivima. Da li ima kakvih pitanja? Ako nema, onda takav materijal upućujem Vijeću na 
donošenje.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu Uprave 

Grada Čakovca upućuje se Gradskom vijeću Grada Čakovca, na donošenje, s 
time da se u cijelom tekstu prijedloga Odluke umjesto riječi „unutarnja revizija“ 
upisuju riječi „Jedinica za unutarnju reviziju“, u odgovarajućem padežu te se 
ista dodaje sa obrazloženjem poslova u prijedlogu Odluke.  
 
 
Točka 19. Upućivanje prijedloga Odluke o pokretanju osnivanja Platforme hrvatskih 
županija i gradova za smanjenje rizika od katastrofa Gradskom vijeću Grada Čakovca, 
na donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Imamo 19. točku dnevnog reda, to je upućivanje prijedloga Odluke o pokretanju osnivanja 
Platforme hrvatskih županija i gradova za smanjenje rizika od katastrofe Gradskom vijeću 
Grada Čakovca na donošenje. To su materijali koji su potrebni, to je materijal iz kojeg 
možemo imati određene koristi. Mi dosta truda ulažemo u to područje i to dosta široko, ali ja 
pretpostavljam da i Županija i Nedelišće imaju planove, al su poplavljeni bili.  Dakle uvijek 
moramo računati na to da dokumenti su jedno, a stvarna situacija je drugo. Ako nema 
kvalitetnih ljudi na odgovarajućim mjestima koji su spremni donositi odluke i koji su sposobni 
donositi odluke vezane uz takvu tematiku onda fućkaj sve planove, sve dokumente ljudi jer 
stradaju. I onda je najgore kaj se ne zna ko je za bilo šta odgovoran ili pozvan. Samo da 
velim oko poplave u Općini Nedelišće. Naše službe i gospodin Vidović su reagirali ali nisu, 
niko nema potrebu za tim da se angažiramo. Platil se rad količine vode Županijskom stožeru 
za naselja koja su nizvodno od poplavljenog područja da tamo ne bi došlo do istih problema, 
ali na svaki način je to bilo kvalitetno riješeno, a najviše je pomogla Drava. Da je došlo do 
problema onda bi bilo. Ja tu ne potenciram niti odgovornost niti krivnju nego naprosto 
govorim o tome da takvi dokumenti bi trebali biti uvježbani jer dakle dogodi se takva 
ekscesna situacija onda nema vremena čitati dokumente, ali se obično onaj koji je ključni je 
negdje na putu. Uključivanje u ta zajednička tijela, ovo se zove Platforma hrvatskih županija i 
gradova za smanjenje rizika, moglo bi nam samo koristiti. Jasno da bu koštala članarina, 
jasno da bude koštala odlazak, pa konzultacije međutim to je daleko manja cijena od štete 
koja bi mogla biti ukoliko neke stvari nećemo znati. Ja bi Vas samo pozvao da svi mi kad se 
vozimo po donjem Međimurju ponekad zastanemo kod objekata gdje je na nekoliko brojaka 
na crti, na pločici napisano na crti na kućama. Pa imate brojke označene – koliko sekundi 
treba da voda dođe do tog nivoa ako pukne brana, a to je tematika o kojoj bi tu morali 
razgovarati. I kako znate, jasne ne samo poplava, ali to nam je sada najbliže jer tu su i 
potresi i druge vremenske neprilike i razmatrajući dal se uključite to nije nekakva velika 
obaveza za sada. Razmišljajući da li se uključit ili ne ja sam na stanovištu da se trebamo 
uključiti jer zlo ne pita dal smo učinili sve što smo mogli da bi ga izbjegli. Taj prijedlog 
upućujemo vijeću na raspravu i donošenje. Ima kakvih pitanja? Ako ne, onda donosim takvu 
odluku.  
 
 
 
 



Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke o pokretanju osnivanja Platforme hrvatskih županija i gradova 

za smanjenje rizika od katastrofa upućuje se Gradskom vijeću Grada Čakovca, na 
donošenje. 
 
 
Točka 20. Upućivanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o davanju u zakup krovova 
zgrada u vlasništvu Grada Čakovca za montažu sunčanih elektrana Gradskom vijeću 
Grada Čakovca, na donošenje 
 
Branko Šalamon: 
Dvadeseta točka dnevnog reda je upućivanje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o davanju u 
zakp krovova zgrada u vlasništvu Grada Čakovca za montažu sunčanih kolektora. Radi se o 
tome da se stalno kad krenete u nekakvu ideju, nekakvi posao stalno se širi kapacitet ideje. 
Tako da smo došli do stanovišta da bi mogli malo drugačije reagirati na dužinu trajanja 
korištenja krovova zbog nabave materijala koji bi mogao ostati i obaveze skidanja kolektora 
sa krovova. Ako to ne bi bilo realizirano odlukom Vijeća smatramo da odluku treba dopuniti 
naprosto želimo u taj posao ući sa što čišćim elementima. Dal tu ima kakvih pitanja?  
 
Velimir Kramarić: 
Ja bi tu sad malo to dodatno pojasnio. Da smo radili tu odluku Vijeća. Zakonodavac je 
predvidio taj rok od 14 godina i to je prelazak te elektrane u vlasništvo na stranu investitora. 
Nakon toga kontakta sa nekakvim potencijalnim investitorima. Oni su izrazili želju za 
produljenjem tog ugovora ako bude moguće nakon isteka od 14 godina, a nismo dodali s 
obzirom da ne znamo, 14 godina je veliki period tad je još bio strašno napet. Da li ćemo još 
biti za stalno pa smo predvidjeli i mogućnost da investitor o svom trošku to i zbrine. 
Kontaktirali smo i sa Općinom Nedelišće, sa gospodinom Mladenom Horvatom. On je vidio te 
naše materijale i pozdravio je takav pristup i praktički nas je on uputio da onda tu odluku 
uskladimo sa natječajem. Evo toliko. 
 
Branko Šalamon: 
Još netko želi bilo šta dodati, oduzeti? Ako ne, onda takav prijedlog Odluke upućujemo 
Vijeću na razmatranje i usvajanje.  
 

Nakon rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju u zakup krovova zgrada u 

vlasništvu Grada Čakovca za montažu sunčanih elektrana upućuje se Gradskom 
vijeću Grada Čakovca, na donošenje, s time da se u točci 2. Odluke mijenja stavak 1 te 
glasi:  

„Krov zgrade daje se u zakup na rok od 14 godina pod uvjetom da investitor uz 
sunčanu elektranu istodobno izgradi i toplovodni sunčani sustav za one zgrade za 
koje investitor to posebno odredi, a koje služi za osiguranje tople vode i uklopljen je 
sa postojećim sustavom za osiguranje tople vode.“ 

 
 
Točka 21. Donošenje Zaključka o sklapanju ugovora sa HZZ 
 
Branko Šalamon: 
Imamo 21. točku dnevnog reda, to je donošenje Zaključka o osnivanju, sklapanju ugovora sa 
HZZ-om. Radi se o prostorija… Gledajte bilo je dosta kritike. Mi smo u zadnje vrijeme, 
podrume tamo u poslovnoj zgradi… Ti podrumi su napravljeni, nešto smo prodali, nešto smo 
iznajmili. Jedan od korisnika je Hrvatski zavod za zapošljavanje za arhivu. Mi smo hteli da 
nam se to plaća, oni su odma počeli plač, bez a, da nemaju novaca nek im to dozvolimo 



besplatno daljnje korištenje. Po ovom elementu nemam nekakvoga potencijalnog korisnika 
koji bi to kupio ili platio. Predlažemo da se im nastavi zakup bez naplate. Jasno da je neko 
mogao reći da Grad sve ne koristi, ali smatramo bolje da Hrvatski zavod za zapošljavanje ili 
neko drugi, ili ima u jednom prostoru je knjižnica. Bolje da neko to koristi nego da bude 
prazno pa da onda nam provale unutra i dolazi do nanošenja štete, a ovako bar nema štete, 
nema bog i bogme niti koristi, ali šta je tu. Ima pitanja? Ako ne, onda takvu odluku donosim.  
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak:  
 
Odobrava se sklapanje ugovora o korištenju prostora na adresi Stjepana 

Radića 287 u Čakovcu, h 5, površine 40,41 m², na razdoblje od 5 godina sa Hrvatskim 
zavodom za zapošljavanje, Područni ured Čakovec, bez plaćanja mjesečne naknade. 

Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Čakovca na potpisivanje ugovora iz 
prethodne točke ovog Zaključka. 
 
 
Točka 22. Donošenje Zaključka iz područja društvenih djelatnosti 
 
I. Pomoć stradalima u poplavi u Pušćinama 
 
Branko Šalamon: 
Imamo društvene djelatnosti. Tu, malo smo već govorili. Radi se o tome da je na 
Županijskom kolegiju gradonačelnika bio poticaj da se Općini Nedelišće pomogne oko 
smanjenja štetnih utjecaja. Predlažem i nudim da raspravimo da im se odobri 30.000,00 kn. 
Općine su davale 10, 20, Županija je dala mi se čini 50. U Županiji je naših 33 %. Predlažem 
da mi dajemo 40. Pitanja? Ja se slažem da je moglo biti i više. Dok dođe izvještaj u prvom 
krugu za to kolko su druge jedinice lokalne dale, koliko je s toga stvari sanirano, kako će se 
riješiti pitanje naknade štete sa Hrvatskim vodama koji mislim nema na temelju informacija 
koje ja imam, najodgovorniji za to da je do poplave došlo, koliko će donesti odluka Vlade o 
interventnoj pomoći za poplavljene onda ćemo uvijek moći raspravljati o još ili o nekoj drugoj 
pomoći. Čakom je nudio veću količinu drva, međutim bili su odbijeni u prihvaćanju dara i da 
to njima sad u ovom trenutku ne treba. Mi smo svojim sudjelovanjem, Grad Čakovec 
pomogao da se smanje troškovi potrošnje vode, da se smanje troškovi potrošnje plina. Dakle 
u kompletu. Nije samo 30.000,00 kuna nego je u kompletu odricanja određenih prava koje 
Grad Čakovec ima u korist tog poplavljenog područja. U ovom momentu ne smijemo biti jači 
od Županije, ne smijemo bit puno jači od ostalih jedinica lokalne samouprave, dakle u ovom 
momentu predlažem 30. Otvaram raspravu da vidim da li ima još nešto za reći. Nitko? Ako 
ne, onda donosim Odluku da se u ovom momentu u roku od 5 dana doznači na žiroračun 
Općine Nedelišće namjenski za postradale od poplave 30.000,00.  

 
Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak: 
 
Grad Čakovec platiti će Općini Nedelišće, na ime pomoći stradalima u poplavi 

na području Općine Nedelišće, iznos od 30.000,00 kuna. 
 
II. Zamolbe studenata 
 
Branko Šalamon: 
To je bila predzadnja točka. Imamo materijale koji su stalna tema, a to je intervencije u 
studentske obveze prema Gradu Čakovcu. Pa ima za vraćati, za nastavak primanja 
stipendije i tako da tu imate u materijalima nekoliko tih aktivnosti. Ima pitanja? Ako ne, onda 
takvu odluku donosim. Imamo zaključak. Gledajte radi se o tome da smo mi proveli postupak 
dodjele stipendija za akademsku godinu 12,13 –ta, da je bilo 119 zahtjeva, da je broj 
riješenih studenata za sve one koji su iznad crte koja je povučena, a to je ocjene 3.5. Za sve 



njih osiguravamo stipendiju. Ako kroz odustanak od stipendija, da li neko može dobiti druge 
stipendije biti smanjenje onda neće trebati intervenirati u masu sredstava u proračunu. Ako 
nitko ne odustane i svi koji trebaju sklopit ugovore za prijašnje stipendije onda ćemo 
vjerovatno na Gradu, Grad morati donijeti odluku o povećanju te mase jer smo se odlučili da 
svima onima koji su ostvarili dovoljan broj bodova bude sklopljen ugovor o stipendiranju i 
isplaćena stipendija. Grad Čakovec u ovim materijalima prednjači jer 111 je novih stipendija 
za stanovnike Grada Čakovca. Mislim da nije mala stvar. Po visini stipendija smo u vrhu 
Međimurja. Za Zagreb i dalje je stipendija mjesečno 800,00 kuna. Ja sam svjestan toga da to 
nije dovoljno za studij, ali sam isto tako svjestan u neimaštini kakva je je to velika pomoć 
studentima. U razgovoru sa mnogima je došlo do saznanja da im ti novci mnogo znače. U 
tom smislu da su sigurni, relativno redoviti i da student sa tim pokrije veliki dio obveza jer ako 
mu roditelji moraju dati još nekakve novce onda sigurno ne moraju dati tih 800,00 kuna. A u 
ovoj fazi neimaštine svaki prihod je kvalitetan. Osim redovitih studenata još ima lista po 
socijali i tu su također svi koji su se javili da ispunjavaju uvjete dobili. Njih je čini mi se 11. 
Tako da to je 111 redovitih i još 11 onih koji primaju stipendiju po kriteriju solidarnosti ili 
socijale. Potpise ugovore ćemo napraviti javno. Ne sa svim, 27.12. zbog toga što do tada 
čekamo studente koji se redovito upisuju tad u roku i završavaju, a 3 i pol miljona iz gradsko 
Proračuna koji vapi za gotovinom nije malo. Ja moram reći da je to i to uvijek govorim 
dodatni nadstandard Grada koji nije obvezan po Zakonu o lokalnoj samoupravi, ali je 
moralna obveza prema stanovnicima Grada da im se tu pomogne. Siguran sam da će barem 
od ljudi koji će dobiti stipendiju to naići na odobravanje. Ako neke općine koje i gradovi daju 
dvije, tri stipendije i o tome viču na sva zvona onda mi za 120 stipendija bi morali vikati do 
neba. Govorimo samo o novim stipendijama, ovi koji nastavljaju stipendiju ti su plus. Dakle, 
preko 500 stipendija Grad Čakovec osigurava svojim stanovnicima. I onda vele da nismo 
socijalno osjetljivi, ali dobro. Evo, dakle taj prijedlog Zaključka donosim. Jasno da ćemo kad 
se sve aktivnosti ispune ljudima to i isplaćivati. Tu je gotovo sa dnevnim redom. Materijale 
smo ispunili. I sve molim da onda još ovih 7 dana odnosno nepunih 7 dana do Vijeća ili punih 
7 dana do vijeća u 12:00. Imate 7 dana kroz dva sata da se odazovete i da ako treba još 
nešto izdefiniramo do Vijeća. U 10:08 sati završavam sjednicu.  
 
II. Zamolbe studenata 
 

Bez rasprave gradonačelnik je donio sljedeći Zaključak: 
 
Studentica Mateja Vurušić ima obvezu započeti vraćati utvrđeni iznos primljene 

stipendije najkasnije od 2014. 
 Studentici se ne odobrava nakon isteka navedenog roka dostava zahtjeva za 
produženjem istog. 
 Ukoliko se studentica zaposli, ima obvezu započeti vraćati iznos i prije 
odobrenog roka. 
 Studentica Lana Poljanec odobrava se nastavak primanja stipendije. Ugovor će 
se potpisati od 01. Godine studija. Isplata stipendije se obustavlja u akademskoj 
2012/2013. Ukoliko studentica dostavi potvrde o redovnom upisu u 2. Godinu studija 
za 2013./2014., isplata stipendije započinje od listopada 2013. Studentica ima obvezu 
povrata ukoliko nisu zadovoljeni uvjeti potpisanog Ugovora za studij u Ljubljani. 
 Student Zoran Turopoljac ima obvezu započeti vraćati utvrđeni iznos primljene 
stipendije najkasnije od 2016. Studentu se ne odobrava nakon isteka navedenog roka 
dostava zahtjeva za produženjem istog. Ukoliko se studen zaposli ima obvezu 
započeti vraćati utvrđeni iznos i prije odobrenog roka.  
 Studentica Ina Telebuh ima obvezu započeti vraćati utvrđeni iznos primljene 
stipendije najkasnije od rujna 2015. Studentici se ne odobrava nakon isteka 
navedenog roka dostava zahtjeva za produženjem istog. Ukoliko se studentica zaposli, 
ima obvezu započeti vraćati utvrđeni iznos i prije odobrenog roka. 
 Studentica Ana Kolarić ima obvezu započeti vraćati utvrđeni iznos primljene 
stipendije najkasnije od rujna 2014. Studentici se ne odobrava nakon isteka 



navedenog roka, dostaviti zahtjev za produženjem istog. Ukoliko se studentica 
zaposli, ima obvezu započeti vraćati utvrđeni iznos i prije odobrenog roka. 

Student Tomislav Marušić ima obvezu započeti vraćati utvrđeni iznos primljene 
stipendije najkasnije od 2016. Studentu se ne odobrava nakon isteka navedenog roka 
dostava zahtjeva za produženjem istog. Ukoliko se student zaposli ima obvezu 
započeti vraćati utvrđeni iznos i prije odobrenog roka. 

Studentica Tanja Drvarić ima obvezu započeti vraćati utvrđeni iznos primljene 
stipendije najkasnije od studenog 2015. Studentici se ne odobrava nakon isteka 
navedenog roka, dostaviti zahtjev za produženjem istog. Ukoliko se studentica zaposli 
ima obvezu započeti vraćati utvrđeni iznos i prije odobrenog roka. 

Studentica Iva Drk ima obvezu započeti vraćati utvrđeni iznos primljene 
stipendije najkasnije od 2015. Studentici se ne odobrava nakon isteka navedenog 
roka, dostaviti zahtjev za produženjem istog. Ukoliko se studentica zaposli ima obvezu 
započeti vraćati utvrđeni iznos i prije odobrenog roka. 

Studentima Marina Štefić, Jurica Dodlek, Tina Šolja i Marita Vrtarić odobrava se 
nastavak primanja stipendije u akademskoj 2012/2013. 
 Studentici Tanji Lisek odobrava se nastavak primanja stipendije. Studentica 
ima obveze sukladno potpisanom ugovoru od 21.01.2008. Redovna isplata stipendije 
započinje od siječnja 2012. 
 Studentima Ivanu Vuku, Leonu Mihiću, Barbari Bogdan, Nini Cerovec i Jasmini 
Pavlic priznaje se rok stjecanja diplome. Studenti nemaju obvezu povrata iznosa 
primljene stipendije. 
 Studentima Andi Peti, Luki Brumec, Tihani Miri, Eduardi Ludi Mudri, Sari 
Zemljić, Ani Ilić, Steli Siladi, Moniku Pongracu odobrava se mirovanje isplate 
stipendije u akademskoj 2012/2013. 
 Studentima Valentini Rep, Nives Golub, Lani Štimac i Matku Thesu odobrava se 
naknadna dostava potvrda o upisima u narednu godinu studija. Rok za dostavu 
potvrda je 01.03.2013. Obustavlja se isplata stipendije do 01.03.2013. Nakon dostave 
potrebne dokumentacije isplata stipendije započinje od ožujka 2013. Ukoliko studenti 
ne dostave potrebnu dokumentaciju za 2012/2013., studentima se odobrava mirovanje 
u akademskoj 2012/2013. 
 Studentu Nikoli Patrčević odobrava se srpanj 2013. kao rok za stjecanje 
diplome. Ukoliko se sukladno odobrenom roku ne dostavi dokumentacija u skladu s 
potpisanom Ugovorom od 11.01.2011., student ima obvezu povrata iznosa primljene 
stipendije. Produženjem roka stjecanja diplome prema prijedlogu studenta obustavlja 
se isplata stipendije za akademsku 2012/2013. 

Student Ivan Tkalčec odobrava se siječanj 2013. kao za rok stjecanja diplome. 
Ukoliko se sukladno odobrenom roku ne dostavi dokumentacija sukladna potpisanom 
Ugovoru od 29.12.2009., student ima obvezu povrata iznosa primljene stipendije. 
Studentu se ne odobrava, nakon isteka navedenog roka dostava zahtjeva za 
produženjem istog. 

 
 

III. Rang lista studenata 
 
Prihvaća se raspored kandidata na rang listi od 27. studenog 2012. i utvrđuje 

posljednji kandidat koji ostvaruje pravo na stipendiju. 
Pravo na stipendiju ostvaruju i kandidati koji su upisali studije umjetničkih 

usmjerenja, a zadovoljavaju mjerila. 
Molbe kandidata od rednog broja 112 do rednog broja 119 na rang listi uspjeha 

se odbacuju iz razloga što ne zadovoljavaju kriterije. 
Na rang listi na osnovu uspjeha, kandidati koji ostvaruju pravo na dodjelu 

stipendije su od rednog broja 1 do rednog broja 111 (posljednji kandidat pod rednim 
brojem 111 ostvaruje 40 bodova). 



Na rang listi na osnovu socijalno-imovinskog statusa, kandidati koji ostvaruju 
pravo na dodjelu stipendije su od rednog broja 1 do rednog broja 10 (posljednji 
kandidat pod rednim brojem 10 ostvaruje 25 bodova).  

Broj odobrenih stipendija ovisi o raspoloživim sredstvima.   
 
 
Gradonačelnik zaključuje stručni kolegij u 10:08 sati.  
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